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Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α  
 

 Της υπ’ αριθ. 42/2019 πράξεως του Συμβουλίου Κοινότητας Νέας Περάμου από την αριθ. 
23/11-12-2019 τακτικής συνεδρίασης που πραγματοποιήθηκε ύστερα από την αριθ. 23379/5-
12-2019 έγγραφο πρόσκληση του Προέδρου αυτού σύμφωνα με τις διατάξεις του Νόμου 
3852/2010 & του Ν. 4555/2018. 
 

ΘΕΜΑ  5ο  
      «Πρόταση πιλοτικού προγράμματος διαχείρισης βιοαποβλήτων & ογκωδών 
απορριμμάτων (θέμα από τον κ. Βάγια Παναγιώτη)» 
 

 Το Συμβούλιο βρέθηκε σε νόμιμη απαρτία επί 7 μελών, παρόντων του Προέδρου κ. 
Σεβαστή Ιωάννη και των μελών: 

1. Ψωμιάδη Ιωάννη, 2. Φραγκούλη Μαρία-Παρασκευή 3. Τσεγκέλη Ευφροσύνης, 4. 
Πολιτάκου Κωνσταντίνας, 5. Βάγια Παναγιώτη και 6. Γκόγκα Βασιλικής 

Απόντος δε ουδενός. 
      Ο Πρόεδρος κήρυξε την έναρξη της συνεδριάσεως και αρχίζοντας το 5ο θέμα της ημερησίας 

διατάξεως, έδωσε το λόγο στον Σύμβουλο κ. Βάγια Παναγιώτη ο οποίος είπε τα ακόλουθα: 
 

Όπως όλοι γνωρίζετε, ένα από τα μεγαλύτερα προβλήματα της περιοχής μας είναι η 
καθαριότητα. 

Η διοίκηση πρέπει να ευαισθητοποιηθεί καθώς και να παράσχει στον πολίτη, ενημέρωση και 
εξοπλισμό για να γίνει ο συνδετικός κρίκος στη σωστή διαχείριση των απορριμμάτων, 

Το 40 με 60% αυτών είναι υπολείμματα τροφών, κλαδιά, φύλλα, στάχτη από τζάκια, 
υπολείμματα λαϊκών αγορών κ.α. 

Όλα αυτά είναι αξιοποιήσιμη και κερδοφόρα ύλη για το ταμείο ενός Δήμου με σκοπό την 
ανταπόδοση προς τους πολίτες (μείωση φόρων, έργα υποδομών, καθαρή πόλη). 

Η λύση ξεκινά με τη διαλογή στην πηγή. Οικίες, καταστήματα υγειονομικού ενδιαφέροντος, 
λαϊκές αγορές. 

Γίνεται στους καφέ πλαστικούς κάδους απορριμμάτων. Αυτά ονομάζονται οργανικά και 
καταλήγουν στο Εργοστάσιο μηχανικής ανακύκλωσης και κομποστοποίησης άνω Λιοσίων 
(ΕΜΑΚ). Γιατί εκεί; Διότι το κόστος απόρριψης είναι κατά πολύ οικονομικότερο από τον ΧΥΤΑ 
Φυλής (ανά περίπτωση φτάνει και το 50%). 

Το κέρδος του Δήμου είναι μεγάλο και τα αποτελέσματα άμεσα εμφανή στην καθαριότητα της 
πόλης μας. 

Για την εφαρμογή της διαλογής στην «πηγή» απαιτείται η τοποθέτηση κάδων (μόνο για τα 
οργανικά) στα ήδη υπάρχοντα σημεία απόρριψης και στις λαϊκές αγορές. Το κόστος αυτών με 
ενδεικτικές τιμές είναι¨ 

Πλαστικός 120 λιτ. Με πεντάλ (για σημεία πλησίον οικιών) 55,60 € + ΦΠΑ 
Πλαστικός 660 λιτ. Με πεντάλ (για καταστήματα και Λαϊκές αγορές) 217,18 € + ΦΠΑ ή 
Πλαστικός 1.000 λιτ. Με πεντάλ 256,45€ + ΦΠΑ 
Στο χώρο της ΕΜΑΚ ο Δήμος εναποθέτει επίσης τα υλικά που συλλέγει μετά τη διαλογή των 

πράσινων σημείων. Η διαλογή αυτή γίνεται σε κατάλληλα διαμορφωμένο χώρο. Η οργάνωση της 
συλλογής των πράσινων σημείων απαιτεί 1 μηχάνημα έργου (τύπου JCB), 1 ανατρεπόμενο 
φορτηγό και 1 εργάτη.  



Αυτή η ομάδα καθημερινά συλλέγει τα υλικά από τα πράσινα σημεία και τα εναποθέτει στον 
κατάλληλα διαμορφωμένο χώρο όπου εκεί γίνεται ο διαχωρισμός των υλικών από 1 γερανοφόρο 
ανατρεπόμενο φορτηγό με πολύποδα 5 οδόντων (αρπάγη) και 1 εργάτη. 

Αφού συλλεχθεί ποσότητα ίση με τη χωρητικότητα της καρότσας του από διάφορα υλικά, 
φορτώνει και απορρίπτει τα υλικά στον εκάστοτε αρμόδιο φορέα (ΕΜΑΚ, ΚΔΑΥ) με συνέπεια το 
οικονομικότερο κόστος απόρριψης σε σχέση με την ΧΥΤΑ Φυλής. 

Ένα σχέδιο με «εργαλεία» που ήδη υπάρχουν στο Δήμο μας (εκτός των κάδων) και μπορούν 
να αλλάξουν την εικόνα της μέσα σε σύντομο χρονικό διάστημα. Τα πάντα είναι εκμεταλλεύσιμη 
ύλη. Όραμα, ενημέρωση, προσπάθεια, αποτέλεσμα. 

Ο Πρόεδρος μετά την εισήγηση του κ. Βάγια Παναγιώτη κάλεσε το Συμβούλιο για τη λήψη της 
σχετικής απόφασης. 

 
Το Συμβούλιο Κοινότητας Νέας Περάμου αφού έλαβε υπόψη την εισήγηση του Προέδρου 

καθώς επίσης και τις δ/ξεις του Ν. 3852/2010 και του Ν. 4555/2018 
 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ  ΟΜΟΦΩΝΑ 
 

Αποδέχεται την πρόταση του Συμβούλου κ. Βάγια Παναγιώτη όπως αυτή αναφέρεται στην 
παραπάνω εισήγηση και προτείνει προς το Δημοτικό Συμβούλιο Μεγαρέων την έγκριση του 
πιλοτικού προγράμματος διαχείρισης βιοαποβλήτων και ογκωδών απορριμμάτων με την αγορά 
ειδικών κάδων και την μεταφορά των βιοαποβλήτων στην (ΕΜΑΚ, ΚΔΑΥ κλπ.). 

 
 

Η παρούσα απόφαση έλαβε αύξοντα αριθμό   42/2019. 
 
 
 
                     Ο  Πρόεδρος                  Ο Γραμματέας                                             Τα Μέλη 
               Σεβαστής Ιωάννης         Γεωργαντζάς Θεόδωρος                        

1. Ψωμιάδης Ιωάννης 
2. Φραγκούλη Μαρία-Παρασκευή 
3. Τσεγκέλη Ευφροσύνη 
4. Πολιτάκου Κωνσταντίνα 
5. Βάγιας Παναγιώτης 
6. Γκόγκα Βασιλική 

 
 

Ακριβές Απόσπασμα 
- Ο - 

Πρόεδρος του Συμβουλίου 
 Κοινότητας Ν. Περάμου 

   
Σεβαστής Ιωάννης 


